
Vysvětlení zadávací dokumentace  

„Vánoční osvětlení Kynšperk nad Ohří – 2025“ 

 

Na základě tohoto vysvětlení nebude zadavatel prodlužovat lhůtu pro podání nabídek.  

Dotaz ze dne 25.06.2025 

na základě sdělené informace, že na sloupech veřejného osvětlení nejsou vyvedeny zásuvky, si 
dovolujeme požádat o upřesnění technického řešení připojení vánočních dekorací. 

1. Počítá zadavatel s ơm, že dekorace budou napojeny „na přímo“ bez využiơ zásuvek? 

2. Zvažuje zadavatel možnost dodatečného vyvedení zásuvek na jednotlivé sloupy veřejného 
osvětlení? 

3. V případě, že ano, bude toto řešení realizováno na náklady dodavatele (a teda budou tyto práce 
zahrnuty i v cenové nabídce), nebo na náklady zadavatele? 

 

Domníváme se, že připojení prostřednictvím zásuvek představuje bezpečnější a profesionálnější řešení, 
které je zároveň i udržitelnější z hlediska dlouhodobého provozu a údržby. 

 

Děkujeme za upřesnění. 

Odpověď:  

1. Ano. Zadavatel počítá s ơm, že dekorace budou zapojeny „na přímo“ bez využiơ zásuvek.  

2. Zadavatel v současné době o vyvedení zásuvek neuvažuje, resp. neuvažuje o tom pro současnou 
sezónu.  

3. Vzhledem k tomu, že zadavatel neuvažuje o vyvedení zásuvek, nejsou tyto služby předmětem ZD.  

 

 

V Kynšperku nad Ohří dne 26.06.2025 

Jílková Kateřina  


